

Protokoll styrelsemöte, tisdag 11 juni 2024, kl 19:30, Teamsmöte.

Medverkande: Hans Nykvist (Ornäs/sekr.), Paula Eriksson (Mora), Björn Bettner (ordf.), Janne Eriksson (Dala-Järna), Mathilda Evaldsson (konsulent), Gun Eriksson (kassör), Hans-Ove ”Både” Wikström (Lima), Calle Hagström (juniorläger/Lima), David Sandegård (Valbo),

Frånvarande: Katarina Andersson (Älvdalen), Joakim Sköld (valberedning), Dennis Andersson (Järbo), Thomas Andersson (Näs), Per Dicander (Dalregementet), Erik Engstrand (Hedesunda), Emelie Walheim (konsulent).

1. Mötets öppnande

Björn Bettner öppnar mötet.

2. Val av ordförande, sekreterare

Till ordförande väljs Björn Bettner och till sekreterare väljs Hans Nykvist.

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns. En övrig punkt anmäld.

4. Föregående protokoll, justering

Publicerat på regionens hemsida, granskat av styrelsen.

5. Information från SSSF



Konferensen, SSSF sponsrar två deltagare per förening, helst en ungdomsledare och en med organisationsinriktning. SSSF sponsrar också en deltagare per regionsstyrelse. Sponsringen innebär att kostnaden för förening/region blir 500 kr per sådan deltagare. Övriga deltagare och milersättning för samtliga deltagare bekostas av region, förening eller deltagaren själv. Cirkapris för icke sponsrad deltagare meddelas veckan efter midsommar.

SSSF påminner om [Sveaskog Camp](#) och uppmuntrar till anmälan för [nyhetsbrevet Träffpunkten](#).

6. Organisation och struktur

Ekonomi

Inget nytt i böckerna sedan förra mötet

Regionsstöd

Grundstöd 20 000 kr: Erhållet.

Ledararvode: Inget sökt för verksamhetsåret. Budget för 38 000 kr utöver SSSF-bidraget.

Lägerbidrag: Inget sökt för verksamhetsåret.

Bidrag regionala tävlingar: Inget sökt för verksamhetsåret.

Bidrag deltagande nationella tävlingar: Utbetalas i april 2025 efter genomförd tävlingssäsong.

7. Prioriterade utvecklingsområden

Punkt bordlagd, ej behandlad 11 juni: Regional tävlingsverksamhet

Till mötet i juni ges styrelseledamöterna i uppdrag att återkoppla med 2-3 namn för en tävlingskommitté som bl.a. ska jobba med följande för den regionala tävlingsverksamheten.

- Klara tillväxten med bibehållen kvalitet.
- Hur kan vi förenkla för föreningar som vill arrangera regionstävling?
- Inte nödvändigt att erbjuda klasser för junior och senior. Om en arrangör anser det lindra bördan att köra utan jun/sen så vore det OK.
- Uppmuntra och stötta former/koncept för träningstävlingar, mer åt de mindre kretstävlingar som vi ser inom skidsporten. Ett steg under GDV-cupen – med högre tolerans för att det kan bli fel.
- Fokus på enkla tävlingar.

Punkt bordlagd, ej behandlad 11 juni: Säkra egna lägerverksamheten

Till mötet i juni ges styrelseledamöterna i uppdrag att återkoppla med 2-3 namn för en lägerkommitté.

- Behåll regionala läger för regionens ungdomar. SSSF får stötta andra regioner.
- Erfarenheten är att det visat sig vara av stort värde att bygga en regionsgemenskap över klubbgränserna. När vi blir fler inom egna regionen tror vi inte på att vidga upptagningsområdet.
- Sommarträff?

Ledarrekrytering och -utveckling på klubbnivå

- Regionsansvarig kontaktperson utbildning (för SSSF): Paula Eriksson, Mora.
- Regionen ska jobba för fler SSSF-utbildningar i egna regionen
 - Steg 1, Mora slutet aug, prel antal deltagare: Dala-Järna ?, Ornäs 4, Mora ?
 - Steg 2, prel antal deltagare: Lima 4, Ornäs 2, Dala-Järna ?, Mora 2-4.
- Regionen ska kontinuerligt ha kännedom om föreningarnas behov av att utbilda tränare. Matilda hålls och håller sig informerad.

Ungdomsansvariga, kontaktperson för SSSF och arrangör Wangeskog cup

Förslag att tillfråga lägeransvariga ungdom, för återkoppling till Björn före semester/juli.

Ola Jäderberg, Mora – Paula frågar

Chistian Ek, Lima – Både frågar

8. Lägerverksamhet (Calle & Hans)

Sommarläger junior Sognefjäll 16-20 juni: Inga avhopp. Följer plan.

Sommarläger junior/ungdom Idrefjäll: Datum blir 1-4 augusti, gemensam anmälan jun/ungd på IndTA. Lägret får prägel ”toppa formen” eftersom rull-SM kommer strax efter.

Snöläger junior Trysil: Senare planering.

Snöläger ungdom Mora: Senare planering. Ansvariga blir Karin och Ola Jäderberg.

Juniorprojekt: Genomfört för 2024. Nya konceptet föll ut väl. Förslag ha bara en föreläsning och växla varannat år mellan kost/återhämtning respektive idrottspsykologi.

Riksfinal/Wangeskog: Förslag dela regionsansvar på de två ungdomslägeransvariga, se ovan.

9. Regional tävlingsverksamhet

GDV-cup

- Ambition att i samråd med klubbarna likrikta anmälningsavgifter och priser inför resp säsong.
- Prioritera ungdom, behöver inte ge priser till jun/sen – men i så fall låg avgift även för dem.
- Om klasser utöver ungdom erbjuds, så rekommenderas indelning H/D 16-17 respektive H/D 18-senior.
- Program för 2024-2025, mål att ta beslut på septembermötet.

Regionsmästerskap: Inget att rapportera/avhandla.

10. Policydokument och hemsida

Fortsätt försöka få in årshjulet på regionens hemsida längst fram.

11. Rullskidskytte-SM, Dala Järna

[Infosida på Facebook](#). Dela gärna.

Affischer kommer att tryckas, hör av er till Janne om ni vill hjälpa till med skyltningen.

12. Årsmöte

Årsmöte beslutas till tisdag 27 aug, kl 18:30 i Falun. Dalregementet och Ornäs bokar lokal och middag.

- a. Förslag förenkla arbetet med VB & VP (kopplat t budget)
VB begränsas till uppdatering av landslagsrepresentation och internationella pallplaceringar. VP grundas på årshjulet.
- b. Fördelning av uppdrag
 - i. VB → Björn och Hans. Förenkla rejält, ta bara med internationella resultat.
 - ii. VP → Björn och Hans.
 - iii. Årsbokslut → Levererat av Gun.
 - iv. Budget → Levererat av Gun och Hans. Godkänd av styrelsen.

13. Övriga frågor

Önskemål om skytteevent, ”skytte för halvdana”, för att dela kunskaper mellan ledare och föräldrar inom regionen. Skulle kunna ingå som moment på ungdomsläger eller vara en separat träff. Både kollar idén med Mikael Jansson.

14. Mötets avslutande (Björn)

Kommande styrelsemöten, kl 19:00 andra tisdagen i månaden: 13/8, 10/9, 8/10, 12/11, 10/12.

Mötet avslutas.

Hans Nykvist, sekr.

Björn Bettner, ordf.



Årshjulet för arbetet inom regionen



Budget 2024-2025

2024-2025		Netto - 18 673 kr		Med kontanta medel på 162 000 kr så är detta ett lämpligt resultat att planera för.				Nivåer arvode ledare (förslag)	
Intäkter	193 677 kr	Utgifter	212 350 kr	SSSF-stöttad	Helt eget				
Medlemsavgifter	4 500 kr	Ledararvoden	38 000 kr	500 kr	25	1 500 kr	17		
SDF-bidrag	29 177 kr	J17-projekt (utöver arvode)	15 600 kr	15 000 kr	1	30 kr	20		Anneli O + mil. Övrigt faktureras delst.
SSSF grundstöd	20 000 kr	Milersättning övr	6 250 kr	25 kr	250				I samband m årsmöte, Ö-sund BB, ...
SSSF lägerstöd	30 000 kr	Representation, logi	15 000 kr	15 000 kr	1				Årsmöte, ordfr repr logi etc. (utfall för 11 06
SSSF reg tävl	45 000 kr	SSSF reg tävl	45 000 kr						Slussas gm reg, direkt till klubbar.
Stöd SweCup mm	50 000 kr	Lägeransvariga	10 000 kr	2 000 kr	5				Jun 6000, Ungd 4000
Stöd Wangeskog/Riksfinal	15 000 kr			Summa deltagare		Sogne	Idre	Trysil	Mora
		Lägerbidrag 500 kr	52 500 kr	500 kr	105	30	25	20	30
		Kontorsmtrl, bank	3 000 kr						
		Maxpulse	2 500 kr	500 kr	5				
		Priser GDV-cup	1 500 kr						
		Gåvor & uppvaktningar							
		Årsmöte	-kr	200 kr	0	se ovan repr			
		Redovisningstjänst	- kr						
		Kläder Riksfinal	23 000 kr	51 000 kr	3	200	30		
				väst delas på 3 år		mossa/pannband			
									Utredning beslutad: 51 000 över 23/24, 24/25 och 25/26. Utrymme för 30 nya mössa/pannband
									Västar till läns - kan öka denna post.